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Výbor pro kulturu, památkovou péči a cestovní ruch 
Zastupitelstva Plzeňského kraje 

  

 

Zápis z 11. zasedání VKPP ZPK dne 3. listopadu 2022  
 
 

 

 

 Prezence 
Přítomni předseda: Jan Látka 

 
členové:  
Mgr. Tomáš Hraběta 
František Janský 
Vladimír Vápeník 
Mgr. Václav Cinádr 
David Kulíšek 
RSDr. Zdeňka Hornofová 
 
 
 
 
 

Nepřítomni - 

Omluveni Mgr. Martin Baxa 
Sarah Huikari 
Pavel Javorský 
Ing. Luboš Kastner 
 
 
 
 
 

  

  

Hosté Ing. Josef Kuželka, vedoucí odboru kultury, památkové péče  
a cestovního ruchu Plzeňského kraje 
Věra Volfová, předsedkyně KROS 
PhDr. Jana Hutníková, ředitelka Muzea Českého lesa 
 

 

Na vědomí 

 
 

Odbor kancelář ředitele KÚPK  (kopie - prezenční listina) 
 

Číslo zasedání 11 

Datum konání  03.11.2022 – 15.00 hod.  

Místo konání Muzeum Českého lesa, Tachov 

Zapisovatel Bc. Judita Soukupová 
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Program 
 

1. Zahájení  

2. Kontrola plnění předchozích usnesení výboru 

3. Připravovaný Zákon o cestovním ruchu 

4. Plán činnosti na kalendářní rok 2023 

5. Různé 

6. Závěr  

 

Zápis z jednání 
 

Číslo Text 

 
1 

 
Zahájení  

 
Předseda výboru zahájil 11. zasedání Výboru pro kulturu, památkovou 
péči a cestovní ruch (dále jen „výbor“), s počtem přítomných členů výboru: 
7; výbor je tedy usnášeníschopný. 
 
Dále předseda výboru uvítal přítomné členy, pozvané hosty a představil 
paní Věru Volfovou, zástupkyni Českomoravského odborového svazu 
pracovníků školství, která se výborů zúčastňuje již pravidelně. 
Přivítal i paní ředitelku Muzea Českého lesa PhDr. Janu Hutníkovou. 
 
Ověřovatelem zápisu byla zvolena RSDr. Hornofová. 
 
Pan předseda navrhl nový bod programu: „Seznámení se s činností 
příspěvkové organizace Muzea Českého lesa“. Zařazení nového bodu 
bylo jednohlasně odsouhlaseno. 
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Kontrola plnění předchozích usnesení výboru 

 

Usnesení z předchozího zasedání: schůzka s radním Liborem Pickou kvůli 

Zákonu o cestovním ruchu. Schůzka byla odložena kvůli nenalezení 

společného termínu.  

 

Zpráva byla vzata na vědomí. 
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Připravovaný Zákon o cestovním ruchu 

 

T. Hraběta  požádal o zaslání případných materiálů týkajících se Zákona  

o cestovním ruchu v časovém předstihu. I o tom, co by L. Kastner chtěl 

projednávat, jaké jsou jeho názory. Čeho si představuje zpoplatnění, apod. 
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Schůzka s panem radním Pickou by měla proběhnout v dostatečném 

předstihu tak, aby byl prostor informovat členy výboru o výsledku.  
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Plán činnosti na kalendářní rok 2023 

 

Návrhy termínů: 12.1., 9.3., 11.5., 14.9., 19.10., 23.11.  

První lednové zasedání proběhne v Plzni na KUPK.  

 

Zpráva byla vzata na vědomí. 
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Seznámení se s činností příspěvkové organizace Muzea Českého 
lesa 
 
Paní ředitelka PhDr. Hutníková představila činnost a chod muzea... 
Muzeum bylo založeno v roce 1954. Budova bývala františkánským 
klášterem, dnes v něm sídlí pracovníci historie a hlavní činností je 
dokumentace přírody. Dr. Řepa, v muzeu působící od roku 1967, založil 
silnou ornitologickou tradici. Zaměstnanci jsou historici, přírodovědci, 
botanici, zoologové a archeologové.  
Od  roku 2003 je muzeum zřizováno krajem. Muzeum má dlouhodobě 
dobrou spolupráci s odborem kultury Plzeňského kraje.  Snaží se získávat 
prostředky i skrze dotační programy (dříve např. ROP) a být součástí 
kulturní komunity ve městě (získalo i vybavení pro společenské akce) – 
pronajímají prostory kulturním a neziskovým organizacím. 
 
Předseda Látka vyslovil přání, aby byl každý zřizovatel destinace 
posuzován za to, jakou odvádí práci, nikoliv, aby byl předem limitován!! 
Je potřeba dělat cestovní ruch profesionálně a destinačky jsou 
profesionální.. 
Diskuse na téma MAS, které jsou zaměřeny spíše do regionálního 
rozvoje.  
Ing. Kuželka potvrdil, že certifikační komise je striktní. O podporu přijde 
např. i Plzeň turismus jen kvůli tomu, že jde o příspěvkovou organizaci.  
 
Pan předseda Látka - záleží na jednotlivých obcích, jaké si vytvoří 
podmínky (zda to bude dělat informační centrum, destinačka či, kulturní 
středisko). Není dobrý současný systém, kdy si někdo poručí, dělá si 
podmínky, ale není ochoten platit.  
 
 
Zpráva byla vzata na vědomí. 
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Různé  

 

Předseda výboru informoval o proběhnuvší kontrole vedení Výboru pro 

kulturu, památkovou péči a cestovní ruch s tím, že vše bylo v pořádku.   

 

RSDr. Hornofová poděkovala za zasílaná pozvání na kulturní akce. 
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Závěr 
 
Pan předseda Látka poděkoval všem členům a hostům za účast. 
Jednání ukončil v 16.00 hod.  
 
Ředitelka muzea PhDr. Jana Hutníková provedla členy výboru prostorami 
muzea i s výkladem.  
 
Další řádné zasedání výboru proběhne ve čtvrtek 12. ledna 2023 od 15.00 
hod v zasedací místnosti č. 143 budovy Krajského úřadu Plzeňského 
kraje. 
 

 
Zápis byl vyhotoven dne 15.11.2022 – počet stran: 4, počet příloh: 2 neveřejné 
 
 
 
 
 Bc. Judita Soukupová RSDr. Zdeňka Hornofová Jan Látka 
 
 .................  .................   .................  ..................   .................  .................  
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předseda výboru  


